
Hei, kjære studenter ved verdens beste universitet!  

Jeg heter Ina Maria Finnerud, er 20 år, og går det andre året på bacheloren i 

Internasjonale miljø- og utviklingsstudier. For tiden sitter jeg også som miljø-og 

forskningsansvarlig i Studenttingets Arbeidsutvalg.  

Helt siden jeg startet på NMBU har jeg vært en delaktig person i 

Studentdemokratiet, og ble valgt inn som representant for LANDSAM i 

Studenttinget allerede mitt første semester. Her ble jeg fort introdusert for andre 

mer tidkrevende og ansvarsfulle verv, som førte til at jeg stilte til miljø-og 

forskningsansvarlig forrige høst. I dette vervet har jeg fått et stort innblikk av hva som beveger seg på 

Universitetet. Dette igjennom Universitetets forskningsutvalg, komité for likestilling og mangfold, 

Miljørådet, og ikke minst fordi jeg opprettet den første bærekraftskomitéen til Studentdemokratiet. 

Dette er et arbeid jeg har blitt veldig positivt overraska over, og noe jeg ikke vil gi slipp på enda.   

Derfor har det nå blitt tid for å utfordre seg ytterligere, og jeg stiller til valg som den kvinnelige 

representanten i Universitetsstyret. Jeg tror jeg vil gjøre en god jobb i dette vervet fordi jeg har gode 

erfaringer med organisasjonsarbeid, der man jobber tett i et mangfold av mennesker i diverse fora og 

komitéer. Blant annet igjennom Ungdommens fylkesting i Buskerud, partipolitikk, Spire (samt andre 

ideelle organisasjoner), foreningslivet og Elevorganisasjonen, hvor jeg har lært mye om meg selv, men 

også mye studentpolitisk og organisatorisk. Tross dette, er det viktigste jeg har engasjementet mitt, og 

mitt ønske om å bidra, samtidig som jeg ønsker å både være en ydmyk med kritisk stemme som taler 

studentenes saker. Spesielt nå; vi lever i en verden full av usikkerhet og overraskelser, kanskje i 

skrivende stund mer enn noen gang. Derfor vet jeg at det vil bli viktig i året fremover å virkelig sette 

en stø kurs for hvordan vi vil møte framtida.  

Selv om jeg ikke har så lang fartstid, i form av år, har jeg lang fartstid i form av erfaring. Denne 

erfaringen, sammen med studiet mitt, har hjulpet meg med til å rette blikket opp og ut, og malt et mer 

helhetlig bilde av hvordan vi ønsker å ha det på NMBU, både læringsmiljømessig, akademisk, og 

forskningsrelatert. Det å trekke de store linjene er noe jeg er vant til, samtidig som jeg har erfart at 

man ikke må undervurdere hva mennesker kan gjøre når man forener krefter gjennom samhandling.  

Det er nettopp dette med transparente prosesser og kommunikasjon jeg vil kjempe ekstra for hvis jeg 

blir valgt. Det er et så stort nettverk rundt studentene som vi sjelden tar i bruk, og jeg vet dette er et tap 

for oss samtidig som det er et enormt tap for universitetet. Et push for mer åpenhet, mer inkludering, 

mer tverrfaglighet og mer involvering av hele studentmassen inn mot universitetets prosesser, er derfor 

noe jeg vil kjempe for.  

Ellers er jeg en jente som liker, er vant med, og klart for å ta det ansvaret dette vervet medbringer. Jeg 

tror jeg vil gjøre en god jobb fordi jeg tør å stå opp for meningene mine, og kommer ikke til å la meg 

pille på nesa av det såkalte «gubbeveldet» som styrer akademia. Likevel er jeg snill, omsorgsfull, 

villig til å lytte og en lagspiller. Jeg har så mange håp, ønsker og visjoner for vårt flotte universitet, 

med den grønne, tydelige tråden gjennom alt vi gjør. Det hadde derfor vært en stor ære å få dele disse 

tankene igjennom konstruktivt og dynamisk arbeid, samt å få deres tillit og en plass i 

Universitetsstyret. 

 

Godt valg! 

 

 

 



Hi, dear students at the world's best university! 

My name is Ina Maria Finnerud, I am 20 years old, and I am currently in the second year of my 

bachelor's degree in International Environmental and Development Studies. For the time being, I am 

also the environment and research officer in the Student Board.  

Ever since I started at NMBU, I have been an eager participant in the Student Democracy, and were 

elected as a representative of LANDSAM in the Student Parliament my first semester. Here I was 

soon introduced to more time-consuming and responsible positions, which led me to apply for 

environment and research officer last fall. In this position, I have gained great insight into what is 

moving at the University. This through the University's Research Committee, the Committee for 

Gender Equality and Diversity, the Environmental Council, and not least because I created the first 

Sustainability Committee for the Student Democracy. This is work has been pleasantly surprising, and 

something I am not willing to let go of yet. 

Therefore, it is now time to challenge myself further, and I am running as the female student 

representative of the University Board. I think I will do a good job in this position because I have 

valuable experiences with organizational work, where you work closely with a colourful abundance of 

people. This through the Youth County Council in the Buskerud Region, party politics, Spire (as well 

as other non-profit organizations), sororities, and Elevorganisasjonen, where I have learned a lot about 

myself, but also a lot of student politics and organizations. Despite this, the most important thing I 

have is my commitment and my willingness to contribute, together with my aim of being both humble 

and critical while vouching for the students agenda at all times. Especially now, while living in a 

world full of uncertainty and great shocks like never before. Therefore, I know that it will be 

important, in the following year, to set a steady course for how we will meet out common future. 

Although, I do not have years of experience in terms of quantity, I have a lot of experience in terms of 

quality. These experiences, together with my studies, has helped me to focus my vision up and out, 

and I have painted a more holistic picture of how I  want things to be run at NMBU, both learning 

environmentally, academically, and research-related. Drawing the big lines is something I am used to, 

together with the realization that we should not underestimate what people can do when uniting forces 

through interaction and cooperation.  

That is why the issues around increased transparency and communication are the main cases that I will 

promote if I am elected. There is a large network in the institutions surrounding us students; however, 

we rarely make use of them. I know this is a loss for us, but at the same time, it is a huge loss for the 

university. A push for more openness, more inclusion, more interdisciplinary, and more involvement 

of the entire student body towards the university's processes, is therefore something I want to fight for. 

Otherwise, I am a girl who likes, is used to, and ready to take on the responsibility this position 

contains. I think I will do a good job because I dare to stand by my statements, and will not let any old, 

white men in academia, bossing me around and telling me what to do. Still, I am kind, caring, willing 

to listen, and a team player. I have so many hopes, desires and visions for our great university, with 

the green, clear thread through everything we do. It would therefore be a great honour to share these 

thoughts through constructive and dynamic work, if you trusted me with a position in the University 

Board. 

 

Best of luck, voting!   


